
УПРАВЛІННЯ ОСВІТИ

БОЯРСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ

НОВОСІЛКІВСЬКА ГІМНАЗІЯ БОЯРСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ

Протокол№ 5

засідання педагогічної ради Новосілківської гімназії Боярської міської
ради від 22 листопада 2024 року

Присутні: голова педагогічної ради - в.о. директора гімназії Котик С.Б.,
заступник директора гімназії з НВР Луценко Н.О.

педагогічні працівники – 20.

Порядок денний

1. Про перенесення термінів канікул, внесення змін до рішення педагогічної
ради №1 від 30.08.2024 року в частині структури навчального року.

2. Про зміну організації освітнього процесу у Новосілківській гімназії у
зв’язку із затяжною повітряною тривогою (В.о. директора гімназії)

Питання № 1

Про перенесення термінів канікул, внесення змін до рішення
педагогічної ради №1 від 30.08.2024 року в частині структури навчального
року.

І СЛУХАЛИ:

Про перенесення термінів канікул, внесення змін до рішення педагогічної
ради №1 від 30.08.2024 року в частині структури навчального року - в.о.
директора гімназії Котик Світлану Богданівну, яка сказала, що у звязку з
відключенням електроенергії та масових обстрілів з боку рф внести зміни до
структури навчального року:

Навчання – семестрове.
І семестр: 02.09.2024 – 20.12.2024
ІІ семестр: 13.01.2024 – 06.06.2025

Канікули зимові: 23.12.2024 – 10.01.2025
канікули весняні: 24.03.2025 – 31.03.2025

ВИСТУПИЛИ:



Луценко Н.О., заступник директора з навчально-виховної роботи, яка
підтримала перенесення термінів канікул та запропонувала внести корективи до
календарно-тематичного планування навчальних предметів.

УХВАЛИЛИ:

1.Перенести терміни канікул. Внести зміни до рішення педагогічної ради
№1 від 30.08.2024 року в частині структури навчального року.

Навчання – семестрове.
І семестр: 02.09.2024 – 20.12.2024
ІІ семестр: 13.01.2024 – 06.06.2025
Канікули зимові: 23.12.2024 – 10.01.2025
канікули весняні: 24.03.2025 – 31.03.2025
2. Внести корективи до календарно-тематичного планування навчальних

предметів.

Питання № 2

Про зміну організації освітнього процесу у Новосілківській гімназії у
зв’язку із затяжною повітряною тривогою

ІІ СЛУХАЛИ:

В.о. директора гімназії Котик Світлану Богданівну, яка сказала, що
повітряна тривога триває ще з ночі. Є загроза атаки БПЛА. Тому запропонувала
перейти на дистанційну форму навчання на один день 22.11. 2024 року.

ВИСТУПИЛИ:

1. Білоцький М.М., вчитель історії України, який погодився з пропозицією
і вважає її доцільною. Добавив, що крім повітряної тривоги сьогодні і
відключення електроенергії.

2. Коцюба О.М., Харченко А.В. висловились в підтримку даної пропозиції.

УХВАЛИЛИ:

Ввести у гімназії дистанційну форму навчання на 22. 11. 2024 року.

Голова педагогічної ради Світлана КОТИК

Секретар Наталія ЛУЦЕНКО


